

## ICAC Statement

23 April 2014

The Independent Commission Against Corruption (ICAC) today (Wednesday) announced that Mr Cliff Sun, BBS, JP, Honorary President of the Federation of Hong Kong Industries, would replace Mr Song Lin as the Chairman of the Ethics Development Advisory Committee (EDAC) until the end of this year, with immediate effect.

In view of a recent announcement made by the Mainland authorities, the ICAC considered that Mr Song Lin would not be suitable to continue to be the Chairman of EDAC. The Commission had followed up the matter with the Hong Kong Chinese Enterprises Association (HKCEA). HKCEA confirmed that Mr Song Lin would no longer serve as EDAC chairman and the association would be represented by its President Mr Feng Hongzhang, as a member of the EDAC.

Member chambers of the EDAC subsequently agreed that Honorary President of the Federation of Hong Kong Industries, Mr Cliff Sun, BBS, JP, would take up the chairman's duties until the end of this year.

According to the committee's established mechanism, each of the six chambers of commerce will take turns to be the EDAC chairman, with each term lasting two years. The term of the incumbent Chairmanship will last until the end of 2014.

[Back to Index](#)

## 廉政公署聲明

2014年4月23日

廉政公署(廉署)今日(星期三)公布，香港工業總會名譽會長孫啟烈先生BBS, JP，將代替宋林先生出任道德發展諮詢委員會(委員會)主席，直至本年底，並即時生效。

鑑於內地的官方公布，廉署認為宋林先生並不適合繼續出任道德發展諮詢委員會主席，並與中國企業協會(中企)跟進有關事宜。中企已確認，宋林先生不會繼續出任委員會主席，而其總裁馮洪章先生則會代表中企出任委員會成員。

委員會各成員商會其後同意，香港工業總會名譽會長孫啟烈先生，將代為執行主席的職務，直至本年底。

根據委員會的機制，各成員商會輪流出任主席，每屆任期兩年，而現任主席任期，將於本年底屆滿。